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Ekonomi 

Kassör Anna konstaterade att vi ligger bra till, precis enligt plan vad gäller likviditeten. 

Buffertstrategin under sommaren har fungerat mycket väl.  

Det ackumulerade resultatet per 200731 ser bra ut. 

Stöd och bidrag 

Det är dags att ansöka om bidrag från Roslagens Sparbanks Stiftelser, ansökan stänger 31 

augusti. Styrelsen beslutade att ansöka om bidrag för att organisera fritidsgårdens område 

(staket, mark, förvaring). Erika skickar in. 

 

Hästar 

Nya hästar som kommit: Challe (storhäst), Linnea (D-ponny) 

Sålda hästar: Ollie 

Hugo kommer att flytta i samband med hästarnas installning. 

Personal 

Vi har långtidssjukskrivning i personalgruppen, och vi kommer ha vikarielösningar under 

höstterminen för att täcka upp detta. Detta påverkar schemaläggning för personalen och 

tider/upplägg för ridgrupperna, vilket naturligtvis inte är optimalt.  

Verksamheten 

• Ridläger: Vi har genomfört 14 ridläger, 12 minidagläger, 10 sommar-drop-in. Vi har 

tagit emot ca 300 deltagare totalt. Väldigt få tillbud. Hästarna har funkat bra. 

• Upptakt genomförd vecka 34:  

• Stallstädning, högtryck, uppströning av boxarna 

• Halm för året mottaget och upp på loft, första hösilageleverans mottagen 

• Saltning banor 

• Allmän städning 

• Flytt av hästar från stora beteshagarna till gräshagarna nära stallet (inför 

terminsstarten) 

• Personalmöte, genomgång för hösten 

• Abonnemangsstart vecka 35: 

• 42 abonnemangsgrupper, 300 ridplatser, ca 95% beläggning i grupperna. 

 

Tävlingskommittén (externa tävlingar) 

Dressyrtävlingarna genomfördes på ett bra sätt, med genomtänkt upplägg i förhållande till 

covid-19, och det flöt på bra. En del kommentarer från de officiella funktionärerna som vi 

behöver ta med oss och följa upp på (bland annat underlaget i paddocken, sikten från 

domarvagnen).  
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Elevresan 

Leila inbjuden att presentera projektet Elevresan, och planerna framåt. 

Styrelsen tycker att projektet är mycket spännande, och ser fram emot genomförandet. 

Nästa möte 

Nästa möte hålls den 28 september klockan 18.30. 


